

Verslag bijeenkomst Platform Gehandicaptenbeleid Castricum (PGBC)

Datum: 2 februari 2024
Tijdstip: 10.00 uur
Locatie: Gemeentehuis Castricum
Verslagnummer: 2024-02

| Aanwezig: | | afkorting |
|-----------------------------|--------------------|------------------|
| De heer Hans de Vries | gemeente Castricum | HV |
| Mevrouw Trudy van der Weide | gemeente Castricum | TW |
| De heer Edwin Steeman | voorzitter PGBC | ES |
| Mevrouw Carolien van Eck | lid PGBC | CE |
| De heer Lex Bennink | lid PGBC | LB |
| Mevrouw Martine de Wit | lid PGBC | MW |
| Mevrouw Lisa Lute | lid PGBC | LL |
| De heer Sije de Jong | secretaris PGBC | SJ |
| Afwezig: | | |
| Mevrouw Nicoline Schumacher | gemeente Castricum | NS |
| De heer Gerard Steeman | lid PGBC | GS |

1. Opening

- ES opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom, in het bijzonder LB, die na een lange periode van ziekte weer aanwezig is.
- GS is afwezig.

2. Vaststelling agenda, notulen, ingekomen stukken. en mededelingen

- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
- Het verslag van de vergadering van 12 januari wordt ongewijzigd vastgesteld.
- Mededelingen:
 - CE is aangenomen voor een revalidatietraject van 30 weken, drie dagen per week. Wanneer zij daarmee kan beginnen, is nog niet bekend. Het is nu nog onduidelijk of CE in die periode nog deel kan nemen aan de vergaderingen. Zij vraagt of het mogelijk is om andere dingen op te pakken waar zij affiniteit mee heeft. Afsproken wordt dat CE dit tevoren meldt.
- Ingekomen zijn:
 - Mail van Mirjam van der Horst n.a.v. gesprek op 12 januari jl.
 - Reactie op advies appartementen Notenlint Limmen
 - Mail van Mirjam van der Horst met verzoek om advies appartementen Notenlint
 - Mail van Penny Biere met input voor onderdeel inclusie in beleid m.b.t. horeca en evenementen
 - Uitnodiging via Outlook voor Verkeersoverleg 4 maart a.s. van 15.00 tot 17.00
 - Mail van Penny Biere met info n.a.v. webinar VNG over toegankelijkheid evenementen en festivals
 - Mail van Mirjam van der Horst over gehandicaptoilet bij Zoomers
 - Reactie van eigenaar Zoomers op publiciteit over gehandicaptoilet
 - Mail van TW met brief benoeming LL tot lid PGBC

- Mail van PWN met kaartje rolstoelroute vanaf De Hoep en uitnodiging om deze te proberen
- Afmelding van GS voor deze vergadering
- Uitnodiging om vakantiewoning in Limmen te beoordelen op geschiktheid voor mensen met een beperking
- Aankondiging vervolgbijeenkomst gebiedstafels op 26 maart a.s. vanaf 19.00 uur in Vredenburg in Limmen
- Mail van NS met bijgewerkte stand van zaken projecten

Naar aanleiding van deze ingekomen stukken:

- Over de bijeenkomst op 26 maart wordt nadere informatie afgewacht.
- CW, LL en MW gaan de vakantiewoning in Limmen bezoeken.

3. Overleg afdeling Civiele Werken en Verkeer, HV

a. *Spoorwegovergang Beverwijkerstraatweg:*

Het plan wordt besproken in het volgende verkeersoverleg op 4 maart a.s.

b. *Herinrichting Startingerweg Akersloot:*

De werkzaamheden zijn inmiddels begonnen.

c. *Vervanging riolering Buurtweg Akersloot:*

Het plan wordt verder uitgewerkt tbv de aanbesteding. Volgens de planning gaan de werkzaamheden dit jaar van start.

d. *Herinrichting Rijksweg Limmen:*

Momenteel wordt gewerkt aan het deel tussen de Enterij en de Kerkweg. Het project zal tot aan de Kerst van 2024 in beslag nemen.

e. *Nieuw zwembad:*

Er is een uitnodiging ontvangen voor een raadsinformatieavond op 8 februari a.s.

f. *Verbreiding fietspaden Soomerwegh:*

De werkzaamheden zijn deze week begonnen.

HV gaat na of het aanbrengen van noppentegels o.i.d. bij de oversteek naar Geesterhage meegenomen kan worden bij dit project.

Actie: HV

De vervanging van de grijze noppentegels bij de oversteekplaatsen in De Bloemen wordt ook bij dit project meegenomen.

Actie: HV

g. *Herinrichting Wayenburg:*

Er zijn nu nog onvoldoende details bekend over de uitvoering. HV mailt meer gedetailleerde tekeningen zodra hij deze heeft ontvangen.

Actie: HV

h. HV merkt in algemene zin op dat de uitvoering van projecten stukt door gebrek aan capaciteit, zowel bij de gemeente als bij aannemers.

4. Informatie van team VTH, Ruimtelijke Ontwikkeling, NS (niet aanwezig)

a. NS heeft per e-mail de stand van zaken van de hieronder genoemde projecten geactualiseerd. Deze informatie is hieronder verwerkt.

b. *Zeeweg 8 in Castricum* (het bouwen van een stalling en het wijzigen van het parkeerterrein):

Het is nog steeds niet duidelijk of het plan uitgevoerd wordt.

c. *Maatlat 27 t/m 75 oneven in Limmen* (het bouwen van een bedrijfsverzamelgebouw en het aanleggen van een uitrit):

De stukken zijn voor advies naar het PGBC gestuurd. SJ vraagt na of de vergunning inmiddels is verleend.

Actie: SJ

d. *De Noord 3 in Akersloot* (het bouwen van een clubhuis):

Het PGBC heeft een advies uitgebracht. De opdrachtgever heeft op het advies gereageerd.

e. *Walnootlint 19 t/m 29 in Limmen* (het bouwen van een appartementencomplex):

Het PGBC heeft een advies uitgebracht; de aanvrager heeft gereageerd op het advies en NS heeft de reactie doorgestuurd naar het PGBC.

5. Naar aanleiding van vaststelling bestemmingsplan Kaptein Kaas door gemeenteraad

a. ES zal de hoogteverschillen in het plan op detailniveau nog met Arthur Sanders doornemen.

Actie: ES

6. Overleg afdeling Samenleven, TW

- a. De benoeming van LL is geregeld.
- b. Wethouder Binnendijk is benoemd tot burgemeester van Heemstede. TW verwacht dat het CDA binnenkort een nieuwe wethouder zal voordragen.
- c. De opstelling van een Inclusie-agenda is een collegebesluit. TW verwacht niet dat hierin verandering komt door het vertrek van wethouder Binnendijk. Bovendien was hierbij ook wethouder Brouwer betrokken.
- d. Ook het onderzoek naar de toegankelijkheid van de 'openbare' gebouwen is een collegebesluit geweest. Dit verandert in principe dus ook niet.
- e. Het PGBC maakt een voorstel voor aanpassing van de vrijwilligersvergoeding voor de leden van het PGBC. Dit hoeft niet te wachten op de komst van een nieuwe wethouder.
Op voorstel van CE wordt dit voorstel eerst besproken in de vergadering van het PGBC.

7. Toegankelijkheid strand en paviljoens

- a. Naar aanleiding van een artikel in het Noordhollands Dagblad (NHD) over het verdwijnen van het gehandicaptentoilet bij strandpaviljoen Zoomers hebben LL en MW een gesprek gehad met de eigenaar en een journalist van het NHD.
- b. Naar aanleiding van een opmerking tijdens de raadsinformatieavond op 18 januari jl. dat er misschien toch mogelijkheden zijn om bij Zoomers een gehandicaptentoilet te maken, heeft SJ de eigenaar gemailld met o.a. een aanbod voor tips bij het maken hiervan. In het antwoord heeft de eigenaar gezegd dat hij ook de rol die LL heeft gespeeld in de publiciteit hierover wil bespreken.
- c. Vervolgens staat in De Castricummer van 31 januari jl. een ingezonden stuk waarin LL wordt beschuldigd van het inschakelen van de pers en het PGBC LL is zeer ontstemd hierover, omdat dit absoluut niet waar is.
- d. De eigenaar van Zoomers heeft nog niet gereageerd op het voorstel om later vandaag een gesprek te hebben. SJ mailt opnieuw met een voorstel.

8. VN-verdrag handicap; lokale inclusie-agenda

- a. Penny Biere is bezig met het opstellen van een lokale inclusie-agenda (verder: LIA). Zij heeft onder meer een collega veel input gegeven voor het onderdeel inclusie in nieuw beleid van de gemeente met betrekking tot horeca en evenementen.
- b. Geen nieuws over het VN-verdrag op landelijk niveau.

9. Verkeersoverleg

- a. Er is een uitnodiging gekomen voor een verkeersoverleg op 4 maart a.s. van 15.00 tot 17.00 uur. De stukken worden afgewacht.

10. Toegankelijkheid Noordhollands Duinreservaat

- a. PWN heeft het PGBC uitgenodigd om een route te testen die ontworpen is voor mensen met een rolstoel of rollator. CE, MW, LL en LB gaan deze uitproberen.

11. Actiepunten uit verslag vorige vergadering

- a. ES zal de twee checklists voor het PGBC op basis van de checklists van de Adviescommissie Wonen Heiloo nog maken. **Actie: ES**
- b. ES gaat zijn opmerkingen bij het concept verslag van MW van het bezoek dat zij en ES hebben gebracht aan een vakantiewoning in Castricum bespreken met MW. **Actie: ES**

12. Vaststellen volgende vergadering

- a. De volgende vergadering is op 1 maart a.s. om 10.00 uur in het gemeentehuis.

13. Rondvraag

- a. Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.

14. Sluiting

- a. ES sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn/haar bijdrage.

15 . Vaststelling verslag

Dit verslag is vastgesteld op: 1 maart.

De voorzitter
Edwin Steeman

De secretaris
Sije de Jong